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ZAPISNIK

sa 8. posebne §ednlce drugog redovnog Qesenjeg) zasljedanja u 2014. godini 
Skupstine Crne Gore 25. saziva, odrzane 26. decembra 2014. godine

Sednica je pocela u 12 sati i 35 minuta.
Sednici je predsedavao Ranko Krivokapic, predsednik Skupstine Crne Gore. 
Poslanici Demokratskogfronta nijesu prisustvovali sednici Skupstine. 
Predsednik Skupstine Je podsetio daje ova sednica posvecena premijerskom 

satu i poslanickim pitanjima, alije dogovoreno u Kolegijumu predsednika Skupstine 
da dnevni red sednice bude samo

PREMIJERSKI SAT

U okviru premijerskogsata pitanja predsedniku Viade postavili su:

1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIC, predsednik Kluba poslanika Demokratske 
partije socijalista:

Koje su osnovne smjernice ekonomske politike za 2015. godinu i koje 
aktivnosti su planirane u cilju dinamiziranja ekonomskog rasta?

MILO 0UKANOVIC, predsednik Viade odgovorio je na pitanje a odgovor Je 

komentarisao mr Milutin Simovic.

2. Poslanik SRDAN MILIC, u ime Kluba poslanika Socijalisticke narodne
partije:

Trazim da mi dostavite ukupan iznos sredstava, po iznosima od konstituisanja 
obaveze u skladu sa Zakonom o profesionalnoj rehabilitaciji i zaposljavanju osoba 
sa invaliditetom, sa informacijom za koje konkretno projekte su sredstva utrosena; 
ukoliko postoji razlika u dijelu neuplacenih sredstava u smislu da nije bio dostavijen 
dovoljan (ocekivan) broj ponuda, potrebno je da mi dostavite informaciju za koje su 
namjene pomenuta sredstva utrosena; takode, trazim da mi dostavite spisak svih 
poslodavaca koji su, u skladu sa clanom 21 pomenutog Zakona, uplatili poseban 
doprinos za zaposljavanje lica sa invaliditetom od dana stupanja na snagu ovog 
Zakona, kao i spisak onih koji nisu ispunili ovu zakonsku obavezu; trazim da ml, 
taksativno, navedete po godinama poslodavce, potrebni iznos kao i uplaceni iznos 
za one koji su uplatili predvidena sredstva, kao i, po godinama poslodavce I potrebni 
iznos za one koji nisu izvrsili obavezu; takode, trazim spisak poslodavaca koji su po 
clanu 43 tacka 2 kaznjeni za neizvrsavanje ove zakonske obaveze ?

MILO 0UKANOVIC, predsednik Viade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao Srdan Milic, a Milo Dukanovic, predsednik Viade Je odgovorio na
komentar.
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3. Poslanik BORISLAV BANOVIC, predsednik Kluba poslanika 
Socijaldemokratske partije:

Nakon vise godina priprema, izrade zakonskih i podzakonskih akata, odabira 

konsultanta itd, u avgustu 2013. objavijen je Javni poziv za dostavijanje ugovora o 

koncesiji za proizvodnju ugljovodonika. Javni poziv je zavrsen u maju ove godine, a 

ponude su dostavile tri grupe kompanija. Mozete li informisati Skupstinu ijavnost u 

kojoj su fazi aktivnosti na planu odabira koncesionara, kakvi su daiji planovi i 
predvidena dinamika i procedure u vezi sa samim izborom koncesionara ali i sa 

pocetkom radova na istrazivanju-eksploataciji; koja su pozitivna ocekivanja, a koje 

smetnje i potencijalneteskoce viditeu realizaciji ovih aktivnosti; nije udirektnoj vezi, 
ali bi mogao biti komplementaran projekat-pitanje gasovoda Iz kaspljskog basena, 
Azerbejdzana prema Evropi. Da li Vlada Ima vise saznanja o koridorima, Izvjesnosti 
realizacije I mogucnosti da Jedan krak prode preko Crne Gore?

Odgovortrazi i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, predsednik Vlade odgovorio Je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Borislav Banovic, a Milo Oukanovic, predsednik Vlade je odgovorio na 

komentar.

4. Poslanik DARKO PAJOVIC, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crna Gora:
Koje ce konkretne mjere preduzeti Vlada po pitanju zagadenja u Pljevijima? 
Odgovor trazi i u pisanoj formi.
MILO OUKANOVIC, predsednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Darko Pajovic, a Milo Oukanovic, predsednik Vlade je odgovorio na 
komentar.

5. Poslanik ANDRIJA POPOVIC, predsednik Kluba poslanika Albanskih partija 
(FORCA, AA) HGI i LPCG:

Mislite li da je konacno sazrelo vrijeme da ude u Skupstinsku proceduru, 
mozda i kao Vladin Prijedlog, Zakon o proglasenju nistavnim Odiuka takozvane 
Podgoricke Skupstine iz 1918. godine, cijim aktima su ukinuti crnogorska drzava, 
jezik, dinastija i crkva; kakoje strucna i laicka javnost podijeljena po ovom pitanju, 
smatrate li dajeto vec uradeno u dovoljnoj mjeri Odiukama AVNOJ-a iz 1943. godine 
i Odiukom gradana i gradanki o nezavisnosti sa referenduma o drzavno-pravnom 
statusu Crne Gore odrzanog 21.05. 2006. godine?

MILO OUKANOVIC, predsednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao Andrija Popovic, a Milo Oukanovic, predsednik Vlade je odgovorio na 
komentar.

Poslanici mr Aleksandar Damjanovic, Obrad Miso Stanisic i Andrija Popovic 
koristili su procedurainu intervenciju radi obrazlozenja svojih stavova.
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6. Poslanik ALMER KALAC, predsednik Kluba poslanika Bosnjacke stranke:
Koje mjere namjerava preduzeti Vlada Crne Gore kako bi se rijesio radno-pravni 

status radnika u Crnoj Gori, narocito onih sa sjevera, koji su zbog uvodenja stecaja 

ostali bez posla?
Odgovortrazi i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, predsednik Vlade odgovorio je na pitanje, Odgovor je 

komentarisao Aimer Kalac, a Milo Dukanovic, predsednik Vlade je odgovorio na 

komentar.

7. Poslanik MLADEN BOJANIC, predsednik Kluba samostalnih poslanika:
Koje Je aktivnosti Vlada preuzela u cilju utvrdivanja opravdanosti sklapanja 

konsultantskih ugovora Elektroprivrede AD Niksic sa trecim licima, u periodu 2010- 

2013. godine, a u ukupnom iznosu 15 miliona eura?
Odgovortrazi I u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, predsednik Vlade odgovorio Je na pitanje. Odgovor Je 

komentarisao Mladen Bojanic, a Milo Dukanovic, predsednik Vlade je odgovorio na 

komentar.

* * *

Sednica je zavrsena 26. decembra u 15 sati i 10 minuta.

Fonografske biljeske sednice cine sastavni dio ovog zapisnika.

BroJ 00-61/14-20/1
Podgorica, 26. decembar2014.godine
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